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J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. április 9-én
(szerda) 1300 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza tanácskozóterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  dr. Lovas László képviselő, Pálosi Jánosné,
Szabó Erika képviselők (5 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szöllősi Csaba jegyző
  

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,
Halbländer József képviselő (2 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 7 fő képviselő
közül 5 képviselő van jelen.
Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné
köztisztviselő.  Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Szabó  Erika  képviselőt,
amely javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendi pontot tárgyalja a Képviselő-testület.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

19/2014.(IV.9.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2014.  április  9-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:
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1./ Tájékoztatás munkaügyi per során hozott jogerős bírói ítéletről. 
     (szóbeli előterjesztés)
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Tájékoztatás munkaügyi per során hozott jogerős bírói ítéletről. 
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

    (szóbeli előterjesztés)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Hajdúné-féle  munkaügyi  pert  az
önkormányzat elvesztette. Tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy a bírói ítélet
alapján az önkormányzatnak Hajdúné részére összesen kb. 38 millió Ft-ot kell
kifizetnie,  plusz  3,5 – 4 millió  Ft  a  végrehajtási  költség.  A fizetési  határidő
lejárt, fizetni nem tudunk. Az önkormányzat számláján van ugyan pénz, de az a
TÁMOP és a START programok pénze. Ezt a pénzt másra nem lehet fordítani.
Rendkívüli  támogatási  kérelmet  benyújtották  a  MÁK-hoz,  elbírálni  a
Belügyminisztérium  fogja,  de  az  elbírálás  valószínűleg  csak  a  Kormány
megalakulása után várható. Hajdúné 2 dolgot kér jogosan, a megszüntető iratait
és a pénzt.  Amennyiben az önkormányzat a megszüntetőt a KIR rendszerben
véglegesíti, a nettó finanszírozással levonásra kerül járulék, ami kb. 6-7 millió
Ft, önmagában ettől megbénul az önkormányzat. Vagy kiadják a papírokat, vagy
várnak. Hajdúnét meghívták az ülésre, arra kellene megkérni, hogy türelemmel
várjon a  pénzre.  Közösen kellene meggyőzni.  A végrehajtást  már elindította,
kérni kell, hogy függesszék fel. Várják meg az önkormányzati támogatást. 

Szöllősi  Csaba  jegyző: Az  önkormányzatnak  a  bírósági  ítéletet  végre  kell
hajtani.  A  felperest  az  ítélet  szerint  megillető  járandóságok  számfejtésének
hitelesítésével  a  vonatkozó járulékok fizetése  esedékessé  válik,  a  járulékokat
leemelik  az  önkormányzat  kincstári  nettó  finanszírozásából  ezzel  az
önkormányzat megbénul, és a felperes kifizetésére még nem is kerül sor .

Tímár Judit alpolgármester: Hajdúnéval egyeztettek?

Szöllősi Csaba jegyző: Igen, többször tárgyaltak.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Patocskai  Tibor  alpolgármestert  kérdezi,
hogy tud-e ebben az ügyben segíteni az önkormányzatnak?
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Patocskai Tibor alpolgármester: 2 testületi tagot hiányol a mai ülésről. Ez az ügy
igen kényes kérdés számára. Az elmúlt 4 évben is mindenben próbált segíteni az
önkormányzatnak, az ÖNHIKI-nél is. Most érdekes szituációba került ezzel az
üggyel. Olyan megoldást kell találni, ami nem bénítja meg az önkormányzatot.
Garantálni nem tud semmit. Otthon sem folyt bele ebbe az ügybe, itt sem fog.
Egyik  ülésen  elhangzott,  hogy  etikátlan,  hogy  bent  van  az  ülésen,  amikor
Hajdúné  ügyét  tárgyalták.  Nem  tudja  megígérni,  hogy  meg  tudja  győzni
Hajdúnét. Nem akarja, hogy otthon is és itt is szó érje.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Azt  szeretné  tudni,  hogy  felvállal-e
közvetítést Hajdúné és az önkormányzat között?

Patocskai Tibor alpolgármester:  Kényes ügy. Véleménye, hogy nem csak neki
kellene beszélni. Üljenek le 3-4-en, és úgy beszéljenek együtt Hajdúnéval.

Franzné Lakner Éva polgármester:  A Képviselő-testület ülését nem véletlenül
hívta  össze.  Képviselő-testületi  döntés  volt,  hogy  a  pert  vigyék  végig.  A
közakarat is ez volt. Közösen kellene Hajdúnéval beszélni, ezért hívta meg a mai
ülésre.

Szabó Erika képviselő: Itt egy megoldás van: várni kell, hogy hogyan bírálják el
a kérelmüket. Most megint bajban vannak. Hajdúnénak megítélt a bíróság egy
összeget, ezt senki nem vitatja. Az ő belátásán múlik, hogy vár-e. Az indokát
megértik. Várják meg a támogatást, a többi Hajdúnén múlik, hogy ő tud-e várni.
 
Pálosi  Jánosné  képviselő: Egyetért  az  elhangzottakkal.  Meg  kell  várni  a
pályázatot.  Ha Hajdúné is  hajlandó várni,  nem buknak be,  csak  a késedelmi
kamat nő a kifizetésig.

Szabó Erika képviselő: Ha pozitívan bírálnák el a pályázatot, ki tudnánk fizetni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Nem tudni, hogy mennyit pénzt kapunk.

Szabó Erika képviselő: Ha Hajdúné megvárja a támogatást, nagyobb összeget
kaphat, mint az inkasszóval.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  inkasszóval  az  önkormányzat  csődbe
mehet, és Hajdúné sem jut előbb a pénzéhez.

Tímár Judit alpolgármester: Más alternatíva nincs? Hajdúné pénzt akar? Mi van
akkor, ha nem nyerünk a pályázaton? Itt most 1-2 hónap türelemről van szó.
Egyetért azzal, hogy Patocskai Tibor nehéz helyzetben van. A falu beválasztotta
a testületbe, a közvélemény a Patocskai Tibort teszi felelőssé.
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Patocskai Tibor alpolgármester: Itt soha, senki nem kérdezte meg a véleményét.
Hajdúné részéről voltak felajánlások, 2010-ben elmehetett volna nyugdíjba, az
önkormányzat nem volt ebben partner, ez a megoldás nem került volna pénzébe
az  önkormányzatnak.   Most  kb.  40  millió  Ft  a  követelés,  ezt  ki  kell  fizetni
részére. Az egész felelősséget rá akarják hárítani. 

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Hajdúné  egyszer  sem  állt  elő  olyan
megoldással, ami nem került volna pénzébe az önkormányzatnak.

Tímár Judit alpolgármester: A felelősséget a közvélemény fogja ráhárítani. Itt
most 2 hónapról van szó.

dr. Lovas László képviselő: A közvélemény nem nyugodt. Aki az I. fokon védte
Hajdúnét, az utána az önkormányzat ügyvédje lett. Az önkormányzat ügyvédje
remek kapcsolatban van vele, nem lettek papírok leadva.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A pletyka  eljutott  hozzá  is,  és  dr.  Baics
Ágnesnek is mondta, aki ezt határozottan visszautasítja, felháborítja. Ha testületi
tagok szeretnék,  meghívja a Képviselő-testület ülésre, és tőle lehet közvetlenül
kérdezni,  illetve  ha  testületi  tagok  úgy  gondolják,  hogy  az  ügyvédnő  direkt
vesztes ügyet kreált akkor a testület jelentse fel az ügyvédnőt. Nem tud titkos
szövetségről. 

dr. Lovas László képviselő: Patocskai Tibor alpolgármester nem tudja kihúzni
magát ebből az ügyből. Érintett a témában. Hajdúné megindította az inkasszót az
önkormányzat ellen, és a veje az alpolgármester. 
Az a véleménye, hogy indítsa meg az inkasszót. Nem fog állást foglalni. Ha be
akarja dönteni az önkormányzatot, döntse be.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Hatszemközt  beszélt  Hajdúnéval.  Ott  is
mondta,  hogy  be  van  adva  a  pályázat  támogatásra.  Patocskai  Tiborral,  a
jegyzővel  és  Hajdúnéval  még egy alkalommal  leülnek tárgyalni.  Ha lehet  rá
hatni lehet, ha nem lehet rá hatni, akkor nem. Ettől többet, hogy megkéri, nem
tehet.

Szöllősi Csaba jegyző: A felperessel többször találkozott. Garancia kellett neki,
hogy le van számfejtve a járandósága. Azt mondta, hogy a türelme véges.

Ezt  követően Franzné Lakner Éva polgármester  1340 órakor 20 perc szünetet
rendelt el, mert Hajdúné Hornyák Mária felperest 14 órára meghívták a testületi
ülésre.
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Szünet után.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  szünetben  telefonon  felhívta  Hajdúné
Hornyák  Máriát,  aki  nem kíván  részt  venni  a  Képviselő-testület  ülésén.  Azt
mondta,  hogy  eddig  sem  kérték  ki  a  véleményét,  viszont  most  a  felelősök
számonkérését javasolta. A holnapi napon bejön a Hivatalba a papírjaiért.
Nincs  jó  megoldás,  Két  lehetőség  van,  a  megszüntető  iratokat  leszámfejtik,
lehitelesítik  és  kiadják  és  a  járulékok  levonása  önmagában  bénítja  az
önkormányzat működését és Hajdúné sem kap pénzt, vagy nem adják ki, ami
önmagában törvénysértő, és az egész ügy tovább húzódik.

Tímár Judit alpolgármester:  Nem hozhatnak olyan döntést, hogy adják ki vagy
ne adják ki.

dr.  Lovas  László  képviselő: Hajdúné  most  nem  jött  el  a  testületi  ülésre,
Patocskai Tibor még meggyőzheti. Ha el akarja vinni a papírjait, ki kell neki
adni.

Szabó Erika  képviselő: Tavaly  január  óta  nem adták  ki  a  papírokat.  Milyen
szankciója van annak, ha nem adják ki?

Szöllősi Csaba jegyző: Panasszal fordul a médiához, a különböző hatóságokhoz.
Tavaly még nem volt jogerős bírói ítélet, most van. Az összes létező jogorvoslati
lehetőséget kimerítette az önkormányzat. 

Patocskai  Tibor  alpolgármester: A  Magyar  Államkincstárnál  nem  lehet
intézkedni, hogy ne egyszerre emeljék le a járulékot?

Szabó Erika képviselő: Ha nem adják ki a papírokat, akkor Hajdúné ismét kezdi
a köröket járni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Hajdúné már beindította a végrehajtást.

Szöllősi Csaba jegyző: Felhívja a Magyar Államkincstárt, kikéri a véleményüket
az ügyben.

Tímár Judit alpolgármester 1425 órakor a Képviselő-testület üléséről eltávozott,
így a jelenlévő képviselők száma 4 főre csökkent.

Franzné Lakner Éva polgármester 5 perc szünetet rendelt el.
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